

DELIVERANCE FROM DRUNKENNESS

Pangiriman tina kaayaan mabok

Saluran Injil ieu ditarjamahkeun nganggo komputer. Upami anjeun tiasa menerkeun atanapi ningkatkeun basa, punten kontak ka kantor di info@angp.co.za



"Tunjukkeun ka kuring saha anu nginum seueur teuing, anu kedah nyobian sababaraha inuman anyar, sareng kuring bakal nunjukkeun ka batur anu sangsara sareng punten pikeun dirina, sok nyusahkeun sareng sok ngadu'a. Soca na baketot getih, sareng anjeunna gaduh memes anu tiasa dicegah. Entong anggur ngagoda anjeun, sanaos beureum

beunghar, sanaos hérang dina cangkir, sareng turun kalayan lancar. Isukna anjeun bakal ngaraos siga anu digigit **ku oray beracun**. Sawangan anu anéh bakal muncul payuneun panon anjeun, sareng anjeun moal tiasa mikir atanapi nyarios jelas. Anjeun bakal ngaraos siga aya di luar sagara, gering laut, diayun luhur dina cangkéng kapal ngalungkeun. 'Kuring pasti pencét', anjeun bakal nyarios; 'Kuring pasti diteunggeulan, tapi kuring henteu émut. Naha kuring henteu tiasa hudang? Abdi peryogi inuman anu sanés.' (Paribasa 23: 29-35)

Teu aya inuman anu mabok di kebon Éden. Ferméntasi, korupsi, panyawat sareng pati sumping ka dunya ku sabab dosa anu progresif. Dina jaman Nuh fermentasi éta sigana énggal sareng akibat na henteu dipikaterang ku anjeunna. Mabokna nyandak sumpah kana Kanaan. (Kajadian 9: 20-27)

Kumaha firman Gusti ngeunaan mabok!

Firman Allah cukup jelas ngeunaan dosa mabok sareng nyatakeun yén: "Teu aya anu mabok moal ngagaduhan Karajaan Allah." (1 Korinta 6:10). Kacuali anjeunna ngancik tina kabiasaan jahat ieu.

Jahat alkohol

"Upama lalaki boga anak lalaki anu nekad jeung barontak, anak lalaki anu moal nurut ka kolotna, sanaos aranjeunna ngahukum anjeunna. Kolotna kedah nyandak anjeunna sateuacan pamimpin kota dimana anjeunna cicing sareng ngajantenkeun anjeunna diadili. Aranjeunna kedah nyarios ka aranjeunna, 'Putra kami nekad sareng barontak sareng nolak nurut ka kami; anjeunna miceun artos sareng tukang mabok. ' Maka jelema-jelema di kota bakal batu anjeunna

nepi ka tiwas, sahingga anjeun bakal ngaleungitkeun kajahatan ieu. " (Ulangan 21: 18-21). "Anjeun sareng putra-putrana henteu kedah lebet ka Kemah Ayana saatos nginum anggur atanapi bir; upami anjeun ngalakukeun éta, anjeun bakal maot. " (Imamat 10: 9). "Minum teuing ngajantenkeun anjeun banter sareng bodo, Éta bodo janten mabok." (Paribasa 20: 1). "Raja henteu kedah nginum anggur atanapi ngagaduhan hawa nafsu alkohol. Nalika aranjeunna nginum, aranjeunna hilap kana hukum sareng teu merhatoskeun hak-hak jalma anu butuh. Alkohol kanggo jalma anu sakarat, pikeun anu keur sangsara. " (Wulang Bebasan 31: 4-6). "Anjeun ditakdirkeun! Pahlawan botol anggur! Gagah sareng henteu sieun nalika nyampur inuman! (Yesaya 5:22).

"Bahkan para nabi sareng para imam sami-sami mabok dugi ka ngahalangan. Aranjeunna parantos nginum seueur anggur sareng minuman keras dugi ka bingung dina kabingungan. Nabi-nabi teuing mabok teu ngartos visi anu dikirimkeun ku Allah, sareng para imam teuing mabok pikeun mutuskeun kasus-kasus anu dibawa ka aranjeunna. Méja tempat aranjeunna linggih sadayana ditutupan ku utah, sareng henteu aya tempat anu bersih deui. " (Yesaya 28: 7-8).

Inuman anu kuat sanés tuangeun sareng henteu penting pikeun kaséhatan urang. Éta mabok sareng matak lieur pipikiran anu nginum. Éta henteu ngan ukur kana beuteung, tapi ogé kana sirah, sareng mendominasi sakabéh jalma. Ku sabab éta Rosul Paulus nyarios: "Entong mabok ku anggur, anu ngan ukur bakal ngarusak anjeun; tibatan, dieusi ku Roh. " (Epesus 5:18).

A PICTURE OF A DRUNKARD



Alkohol ngarobah jalma kana merak, monyét, singa sareng tungtungna babi . Nalika hiji jalma parantos nginum sakedik, kareueus asup kana haté. Anjeunna pikir dirina langkung palinter sareng langkung ganteng tibatan batur. Anjeunna ogé mikirkeun dirina beunghar sareng mimiti ngorbankeun artos ku nangtung batur nginum sareng nyéépkeun artosna bari pamajikan sareng murangkalihna panginten kalaparan, hoyong baju sareng bumi anu pas. Anjeunna henteu sadar yén sumanget kareueus sareng kahoyong ieu ngagaduhan anjeunna. Dina panon jalma séjén anjeunna ibarat merak anu nyebarkeun bulu kanggo pamér kaéndahanana, sareng warna na.

Saatos nginum sakedik deui anjeunna mimiti nyarios seueur perkawis dirina, muji dirina sareng niru batur. Nalika anjeunna mendakan yén omonganana anu bodo ngajantenkeun batur seuri anjeunna janten langkung kandel sareng nyarios langkung bodo tibatan kantos. Anjeunna mimiti ngagedur ngeunaan hal-hal hébat anu anjeunna henteu pernah dilakukeun. Anjeunna henteu sadar yén anjeunna polah siga monyét.

Nalika anjeunna teras-terasan nginum anjeunna mimiti ngaraos kuat sareng sakumaha kandel sapertos singa. Anjeunna pikir anjeunna tiasa ngalawan saha waé sareng saha waé, sareng henteu sieun ku nanaon. Anjeunna ngaraos lika buta sareng ngarusak sareng ngarusak sagala

rupa anu aya di jalanna. Anjeunna ngaraos gumbira nalika jalma kaburu sieun sareng teror. Anjeunna mimiti ngagorowok sapertos singa, sareng nyababkeun pamajikan sareng murangkalihna kabur ti anjeunna kusabab sieun, nalika anjeunna ngarusak bumi sareng mimiti merjuangkeun sadayana, sareng henteu sieun ditusuk ku péso atanapi maehan.

Salaku tambahan, nalika anjeunna teras-terasan nginum sabab alkohol mangrupikeun seuneu meakeun anu naékkeun haus na, éta mangaruhan pipikiranana. Sirahna mimiti muterkeun sareng anjeunna mimiti ngacapruk di mana-mana, ku panon anu nonjol, anjeunna ayeuna mimiti ningali sagala rupa hal. Inuman parantos nguntungkeun anjeunna sareng tungtungna anjeunna ngagoler dina taneuh sapertos babi. Merak, monyét sareng singa tungtungna masihan tempat pikeun babi. Anjeunna malah mimiti ngarenghik sapertos babi sareng ngajantenkeun anjeunna langkung handap tina babi. Ieu gambar saleresna tukang mabok. Maka Allah nyarios yén moal mabok moal nampi Karajaan Allah. (1 Korinta 6:10).

Ngaleupaskeun tina mabok

"Hudang sareng nangis, anjeun tukang mabok; ceurik anjeun anu nginum anggur. " (Yoél 1: 5). Duka leres sareng pangakuan tina dosa ieu ka Gusti Allah bakal ngabébaskeun anjeun upami anjeun percanten kana kurnia kasalametan anu dipimilik ku anjeun ku Yesus Kristus, "Éta wengi aranjeunna mabok. Tapi urang milik beurang, sareng urang kedah waspada. Gusti henteu milih urang sangsara amarah-Na, tapi ngagaduhan kasalametan ngalangkungan Gusti urang Yesus Kristus; anu maot pikeun urang. " (1 Tesalonika 5: 7-10)

Yesus sumping pikeun nyalametkeun jalma-jalma dosa, anu kalebet tukang mabok. "Upami Putra ngabébaskeun anjeun, maka anjeun bakal leres-leres bébas." (Yohanes 8:36). Yesus nyarios ka awéwé urang Samaria: "Upami anjeun terang naon anu dipasihkeun ku **Gusti**, ... anjeun bakal naros ka Anjeunna, sareng Anjeunna bakal masihan anjeun cai anu masihan kahirupan." "Tapi sing saha anu nginum cai anu kuring bakal pasihkeun anjeunna moal **haus deui**. Cai anu bakal ku pasihkeun ku anjeunna bakal dijantenkeun cai mata cai dina anjeunna anu bakal nyayogikeun cai anu hirup sareng masihan hirup anu langgeng." (Yohanes 4: 10-14). "**Saha anu haus** kedah sumping **ka kuring** sareng nginum. Sakumaha ceuk Kitab Suci, 'Saha-saha anu percaya ka kuring, aliran cai anu ngahirupkeun bakal ngocor tina hatena.'" (Yohanes 7: 37-38). "Ya Allah anjeun **Gusti** abdi, sareng kuring hoyong pisan ka anjeun. Sakabéh mahluk kuring mikahoyong anjeun; sapertos tanah anu garing, lungse, sareng ka cai, jiwa abdi haus ka anjeun." (Jabur 63: 1). "Sakumaha kijang ngahajakeun aliran cai tiis, maka kuring ogé ngarepkeun anjeun, Ya Allah. Abdi haus ka anjeun, **Gusti** anu hirup." (Jabur 42: 1-2).

Jiwa anjeun, pamiarsa anu dipikacinta, anu haus ka **Gusti** anu hirup, Anu nyalira tiasa nyugemakeun haus éta. Inuman anu kuat moal ngalakukeun éta. Éta ibarat jalma anu ngusahakeun mareuman seuneu ku cara tuang parafin atanapi béngsin. Yesus nyalira tiasa nyugemakeun haus jiwa anjeun anu hirup, ogé ogé **haus anu sanés naha éta pikeun harta, kawéntar, kakawasaan, kasenangan, atanapi awéwé.** "Anjeunna anu percanten ka abdi moal kantos **haus**." (Yohanes 6:35). "Bagja jalma anu paling hoyong pikeun ngalakukeun naon anu dipénta ku **Gusti**; **Gusti** bakal **nyugemakeun** aranjeunna sadayana!"

Henteu aya di dunya ieu anu tiasa nyugemakeun dahaga jiwa manusa. Sanés artos, sapi, awéwé, bir, anggur, bako, jogét, atanapi naon waé anu senang di bumi saéstuna tiasa nyugemakeun. Yesus mangrupikeun Roti anu nyugemakeun sareng Cai Kahirupan. " **Kami roti anu hirup** ," saur Isa ka aranjeunna. "Anjeunna anu datang ka Kami **moal lapar** ; saha jalma anu percanten ka abdi **moal kantos haus** . " (Yohanes 6:35).

Datang ka Yesus, sumping dinten ayeuna. Aliran cai hirup ngalir ti Yesus Kristus. Nalika Yesus ngagantung tina Palang pikeun anjeun sareng kuring, Anjeunna ngajerit: " **Kuring haus** ." (Yohanes 19:28). Yesus cai mancur cai hirup, pupus ku haus, pikeun ngaleungitkeun dahaga dosa ti anjeun sareng pikeun nyugemakeun anjeun. Cunduk tuur ka Gusti, sareng Anjeunna bakal masihan anjeun nginum tina Pancuran Kahirupan.

" **Kadieu saha anu haus** ; nampi cai kahirupan salaku kado, saha waé anu mikahoyong. " (Wahyu 22:17). "Kadieu, sadayana anu haus - ieu cai!" (Yesaya 55: 1). "Sakumaha cai seger ngahasilkeun kabagjaan pikeun anu haus, maka umat Allah gumbira nalika Anjeunna nyalametkeun aranjeunna." (Yesaya 12: 3).

Saluran Injil ieu ditarjamahkeun nganggo komputer. Upami anjeun tiasa menerkeun atanapi ningkatkeun basa, punten kontak ka kantor di info@angp.co.za

Upami anjeun parantos mendakan kasalametan dina Al Masih, atanapi upami anjeun parantos diberkati ngalangkungan literatur Injil kami, punten wartosan kami. Kami hoyong hatur nuhun ka Gusti sareng anjeun, sareng nginget anjeun langkung jauh dina do'a kami. Pikeun literatur Injil gratis, buku sareng tract dina langkung ti 540 basa, mangga ngahubungan kami :

JANTUNG MANUSA



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at info@angp.co.za

E-MAIL: info@angp.co.za

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)